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Abstract (en)
It comprises a butt (10) fastened to the frame (D), a first female piece (13) fastened to the wing (V) and a second (16) fastened to the frame (D). The
second female piece (13) comprises a removable bush (17') and a fixed bush (17'') integral with a threaded rod (18). The length of the removable
bush (17') adjacent to the first female part (13) is at least equal to the length of the stud (12) of the butt (10). A pin (20) makes it possible to lock the
assembly together when the removable bush (17') is arranged between the fixed bush (17'') and the first female piece (13). <IMAGE>

Abstract (fr)
Elle comprend un gond (10) fixé sur le dormant (D), une première pièce femelle (13) fixée sur le vantail (V) et une deuxième (16) fixée sur le
dormant (D). La deuxième pièce femelle (13) comprend une douille amovible (17') et une douille fixe (17") solidaire d'une tige filetée (18). La
longueur de la douille amovible (17') adjacente à la première partie femelle (13) est au moins égale à la longueur du goujon (12) du gond (10). Une
broche (20) permet de verrouiller l'assemblage lorsque la douille amovible (17') est disposée entre la douille fixe (17") et la première pièce femelle
(13).
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